

SAINT HONORE



Orsay Bronze

SAINT HONORE introduces a new model to its star collection that has made its mark on the year 2011 : Orsay Lady. Elegance and sensuality are the hallmarks of this precious timepiece, which appears here in its winter dress. Orsay "Bronze" is adorned with a PVD treatment giving it a warm glow that sublimates the curve of its square case. The sparkle of eight diamonds completes the picture by accentuating the hour-markers that appear to be floating on a white mother-of-pearl sea - an effect achieved by the fine circular guilloché dial motif. Lending an additional touch of glamour, the SAINT HONORE monogram elegantly marks off the passing seconds at 6 o'clock as if to emphasise the timeless design of the Orsay Lady collection. The result is a chic and trendy rendering designed for sophisticated contemporary women.

Movement	Quartz
Functions	Hours, minutes and seconds
Case	Stainless steel with bronze-toned PVD coating Sapphire crystal Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	White mother-of-pearl set with 8 diamonds (0.05ct) Circular guilloché Small-seconds counter featuring a SH monogram at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Silk-like brown strap with special folding clasp

SAINT HONORE



Orsay Bronze

SAINT HONORE enrichit d'une nouvelle venue sa collection phare qui aura marqué de son empreinte l'année 2011 : l'Orsay Lady. Elégance et sensualité définissent ce précieux garde-temps qui s'habille ici en tenue d'hiver. L'Orsay « Bronze » se pare en effet d'un traitement PVD dont la chaleur sublime le galbe de son boîtier carré. L'éclat de huit diamants complète le tableau en soulignant les index qui semblent comme flotter sur une mer de nacre blanche. Effet obtenu grâce au fin guilloché circulaire du cadran. Touche de glamour supplémentaire, le monogramme SAINT HONORE vient égrener les secondes qui passent à 6h comme pour mieux marquer le design intemporel de la collection Orsay Lady. Un rendu chic et « trendy » pour la femme contemporaine et sophistiquée.

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure, minute, et seconde
Boîtier	Acier, traité PVD couleur bronze Verre saphir Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	Nacre blanche sertie de 8 diamants (0.05ct) Guilloché circulaire Petite seconde en forme de monogramme SH à 6h
Bracelet	Bracelet effet "silk" brun et boucle déployante spéciale